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Wethouders : Leon Hoek, Simon Fortuyn, Michiel Muis en Titia Cnossen 

 

Voorzitter : Pieter van de Stadt 

Griffier : Eveline Hamelink-van Rens 

 

 

Afwezig: 

Leefbaar 3B  : Don van Doorn, Jean Paul Meuldijk 

 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter, om 20.00 uur: Goedenavond, als ik het goed zie zijn we compleet, althans, degenen 

die we verwachten. Goedenavond iedereen, het is vandaag 20 april, welkom bij de gemeenteraad 

van Lansingerland. Ik open de vergadering en heet iedereen hier aanwezig, leden van de raad, 

medewerkers van de griffie, wethouders en natuurlijk onze gasten op de publieke tribune van harte 

welkom. En last but not least natuurlijk ook de mensen die thuis meekijken. We hebben vandaag 

een buitengewoon leuke agenda, mag ik wel zeggen, want de inhoud is vandaag buitengewoon 

beperkt, maar er staat tegenover dat we wel een aantal heuglijke gebeurtenissen hebben, we gaan 

2 mensen verwelkomen. Maar daar staat tegenover dat we ook afscheid gaan nemen van 2 mensen. 

Dit is vooral het onderwerp van vanavond. Dus als u hier kwam voor spannende politieke debatten, 

dan heb ik het vermoeden, dat dat enorm mee gaat vallen. Ik wil nog melden dat de heer Van Doorn 

en de heer Meuldijk, beiden van L3B, afwezig zijn. Verder is de raad nu compleet.  

 

2. Trekken van het lot ter bepaling van het raadslid bij wie een eventuele stemming zal 

beginnen 

De voorzitter: Voor het geval dat heeft de griffier de heer Crielaard getrokken.  

 

3. Vaststelling van de agenda 

De voorzitter: Voordat we aan het afscheid gaan beginnen, zou ik de agenda even naar voren willen 

halen. De agenda, zoals u die voor u heeft, heeft nog 1 bespreekpunt erop staan. Een bespreekpunt 
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is altijd vanwege aangekondigde moties en amendementen, maar er zijn geen moties of 

amendementen aangekomen op dit bespreekstuk. Dus ik kijk even naar de fractie van de VVD. 

 

De heer De Graaf, VVD: Wij willen graag voorstellen om in afwijking van de agenda punt 12.a 

heroverweging verordening splitsing samenvoegen en onttrekken van woningen te verplaatsen naar 

de hamerstukken. Als u mij toestaat zou ik daar graag een korte toelichting op willen geven. De VVD 

is niet tegen splitsen van woningen, splitsen kan immers ook helpen om meer woningen voor 

specifieke doelgroepen, zoals jongeren en ouderen, creëren. De VVD heeft ook begrip voor de 

argumenten om geen nieuwe verordening te maken, zoals in het raadsvoorstel staat. Zoals we in de 

commissie ruimte al aangaven, is het voor de VVD echter niet af. Belangrijk is dat de gemeente over 

instrumenten beschikt om als dat nodig is in te grijpen, bijvoorbeeld als de leefbaarheid of 

veiligheid van onze inwoners in het geding is. De VVD is er niet gerust op, dat het bestaande 

instrumentarium, parkeernorm, bestemmingsplan, afdoende is. In het raadsvoorstel staat 

bijvoorbeeld dat regels over splitsen dan, als de omgevingswet er is, mogelijk zijn. Dit suggereert 

dat er nog iets gedaan moet worden. Verder laat de casus Chrysantenhof zien dat handhaving 

kennelijk ingewikkeld is. Helaas ontbrak het ons aan tijd en juiste en volledige informatie om u 

vanavond een goed stuk voor te kunnen leggen in de vorm van een amendement of motie. We zullen 

daarom verder gaan met het verzamelen van informatie en we zullen op een later moment terug 

komen in deze raad in een nader te bepalen vorm, motie, bespreekstuk of anderszins en vanavond 

stemmen we daarom in met het afhameren van het voorliggend voorstel.  

 

De voorzitter: Vooral dat laatste is van belang om te weten, hoe we ermee verder gaan. Dan gaat 

het naar agendapunt 13.c. Dan stel ik u voor de agenda als zodanig vast te stellen. Bij gesprek aan 

bespreekpunten. 

 

De heer Van Harn, CDA: Ik zou een korte stemverklaring willen afgeven voor het punt dat zojuist is 

aangehaald. De voorzitter: Dat doen we bij de hamerstukken. Dan geef ik altijd gelegenheid aan 

degenen die dat willen om nog een stemverklaring af te leggen. Helpt u mij herinneren als ik het 

tegen die tijd vergeten ben in alle emotie. Dan stel ik u voor de agenda vast te stellen zoals die is, 

maar ook dat wij voor het feliciteren, verwelkomen en afscheid nemen even wachten tot we alles 

gedaan hebben. Dat is praktischer, want anders moeten we 4 keer schorsen. Ik ga ervan uit dat we 

tijdig klaar zijn en dat we gezellig hier met alle gasten in de raadsfoyer onder het genot van een 

drankje uitgebreid kunnen verwelkomen en afscheid nemen. Ik stel u voor de agenda zo vast te 

stellen. Bent u daarmee akkoord? Dat is het geval, dan stellen wij de agenda zo vast.  

 

4. Afscheid raadslid Petra Verhoef 

De voorzitter: We zijn bij het afscheid van één van onze raadsleden, dat is mevrouw Verhoef, 

fractievoorzitter van de PvdA en als zodanig al ruim 5 jaar actief. Mevrouw Verhoef, u zat er al toen 

ik als burgemeester begon. U ben 27 maart 2014 voor het eerst hier in de raad beëdigd in een 

tweemans fractie met de heer Bovens, hier vanavond aanwezig, als fractievoorzitter. Het raadswerk 

met zijn tweeën is al een hele inspanning, maar vanaf 2018 toen u lijsttrekker was en in 2022 ook, 

heeft u het alleen gedaan. Dat vraagt best veel werk. De heer Bovens zei toen tegen mij, na de 

verkiezingen in 2018: ja burgemeester, u denkt natuurlijk dat de PvdA maar 1 zetel heeft, maar we 

hebben meer raadsleden dan ooit. Ja, dat weten wij ook, verschillende oud-raadsleden zijn in de 

zaal aanwezig. Dan heb ik het niet alleen over onze gasten op de publieke tribune, maar ook hier 

achter de tafel zijn ze aanwezig. Dus de invloed van de PvdA rijkt veel verder dan die ene zetel en 

dat heeft u ook bewezen, samen met het grote team dat u altijd ondersteunde aan duo-raadsleden. 

Wat dat betreft bent u altijd in staat geweest, mevrouw Verhoef, om de PvdA groter te maken dan 

die ene zetel suggereert. In die rol zullen wij u ontzettend missen. Dan ga ik over tot de je-vorm, 

want Petra, als burgemeester heb je altijd een speciale band met diegene die in de 

vertrouwenscommissie zaten, ook dat heb je gedaan, dat geeft altijd een zekere band en ook een 
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vorm van dankbaarheid. Petra, we hebben je allemaal leren kennen niet alleen als een heel actief 

en betrokken raadslid, ook buiten deze zaal, we hebben daar het afgelopen weekend, vrijdag en 

zaterdag nog bij stil kunnen staan, de discussie over het hijsen van de regenboogvlag, ook één van 

de onderwerpen waar jij zeer voor pleit en vecht. We hebben je leren kennen als een ongelofelijk 

aardig mens, betrouwbaar, iemand die geen spelletjes speelde hier in huis. Dat was ook de bijdrage 

die de PvdA altijd groter maakte in deze zaal en dat zullen we zeker missen, want verbinders zijn in 

deze tijd steeds zeldzamer. U deed dat in uw eentje, dat is al een hele opgave, maar Petra, je deed 

het ook nog eens naast een heel drukke baan. Want als epidemioloog bij het Rathenau Instituut had 

je ook nog eens een buitengewoon veeleisende baan. En nu het directeurschap van het 

Voedingscentrum, nu zeg je: nu wordt het echt te gek. Ik kan me daar wat bij indenken. Toch was 

je altijd goed voorbereid als je hier kwam. Je zag er altijd onberispelijk uit, ondanks het feit dat je 

vaak direct uit het werk kwam aanvliegen. Dat deed je ook nog eens naast een druk privéleven. Je 

moest naast het raadswerk ook opdraven bij zaken als het presidium. Je was er altijd. Je was ook 

woordvoerder, je kon ook woordvoerder zijn, op al de onderwerpen die in de raad besproken 

werden. Soms kon je iets hebben, dat zeg ik met alle eerbied, van een verstrooide professor, dat 

past misschien ook bij het Rathenau Instituut, maar je zei het dan ook. Zo eerlijk als je bent, zei je 

het ook: ik begrijp het nu even niet, ik ben het even kwijt, dat moet de wethouder mij nog even 

uitleggen, kan de wethouder mij dat even uitleggen. Die openheid en eerlijkheid is natuurlijk het 

allerbelangrijkste, want we kunnen allemaal wel doen of we alles begrijpen, maar dat doen we in 

werkelijkheid natuurlijk helemaal niet. Tegelijkertijd, naast al die werkzaamheden, ik kan nog even 

doorgaan, ben je er ook in geslaagd om tijdens het raadslidmaatschap in ieder geval 2 marathons te 

lopen. 3? Drie, dat is 1 per raadsperiode. Ook dat er nog eens bij. Afgelopen dinsdag toen ik naar 

huis reed met de auto vanaf hier zag ik je op de Oosteindseweg wandelen naar huis. Ook dat, zeer 

sportief, zeer gezond, betrokken bij gezin, betrokken bij de raad, betrokken bij de samenleving. 

Dat is Petra Verhoef. Dan kan ik niet anders dan afsluiten met wat jij misschien wel echt nagelaten 

hebt en we nog vaak hier zullen horen, je eigen terminologie, zeker in de tijd na het overlijden van 

de heer De Bie mag ik zeggen, à la Van Kooten en De Bie: het Bonfutje. Die zal voor altijd aan onze 

raad en aan jou verbonden zijn. Ik weet, we maken daar grappen over, leuk om zo’n terminologie 
te hebben, maar het is vooral een teken dat jij streed voor je zaak en bleef strijden voor je zaak en 

ongetwijfeld blijft strijden. Ik denk dat het Voedingscentrum daar zeer bij gebaat is. Tenslotte een 

persoonlijk omissie: ik krijg het weekbericht niet meer in mijn mail, ik vraag me af of dat een 

foutje is of dat ik verbannen ben, maar het weekbericht is voor ons allemaal, ook voor ons eigen 

archief over wat er de afgelopen jaren hier in de raad gebeurd is. Misschien mag ik als afscheid eens 

vragen: kan je kijken waar dat weekbericht bij mij gebleven is, want ik moet het nu opzoeken op 

de website. Gelukkig bestaat het nog. Petra, we zullen je ontzettend missen, dank voor je grote, 

grote inzet. Ik ga je straks feliciteren. De griffier zegt: we gaan het eerst doen. Petra, kom hier.  

 

Mevrouw Draak, VVD: Beste Petra, wat een eer dat ik namens de raad jouw afscheid mag omlijsten 

met een paar woorden. Pieter en ik hebben een poging gedaan het e.e.a. af te stemmen, maar ik 

kan je vertellen dat dat jammerlijk mislukt is, want er gaan dubbelingen in zitten, maar dan weet 

je in ieder geval hoe we jou herinneren. Voor de gelegenheid heb ik natuurlijk mijn rode pak 

aangetrokken, want rood is jouw kleur in vele opzichten. Rood is namelijk niet alleen de kleur van 

de PvdA en van linkse politiek, maar natuurlijk ook van vuur en passie, van liefde en van kracht, 

allemaal dingen die we jou zeker kunnen toeschrijven. In deze raad geniet jij breed respect om de 

wijze waarop je aandacht vraagt, hebt gevraagd, voor jouw idealen en die van de PvdA. Iedereen 

die denkt dat je met 1 zetel niets kan, moet maar eens bij jou op cursus gaan. Lansingerland is 

gemiddeld genomen een welvarende gemeente, maar er zijn ook kwetsbare mensen onder ons. Keer 

op keer vroeg jij aandacht voor kinderen, die in armoede leven, de lhbti-gemeenschap, 

vluchtelingen of voor sociale woningbouw. Daarnaast, Pieter noemde het ook al, als je maar 1 zetel 

hebt, kan je altijd als partij nog in het nieuws komen door zelf gewoon een nieuwsbrief uit te 

brengen. Deze nieuwsbrief wordt door velen van ons in deze raadszaal als naslagwerk gebruikt. Daar 
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wil ik wel onze collega’s iets over zeggen: jongens, blijf opletten, want hoe bescheiden wij Petra 
als mens ook kennen, die nieuwsbrief is iets minder bescheiden, want als je die moet geloven is de 

PvdA de drijvende kracht achter alles in Lansingerland, maar zo is het natuurlijk niet helemaal. 

Desalniettemin, die nieuwsbrief is echt een prestatie van formaat, waar ook Petra haar bijdrage aan 

levert. Zonder gekheid. We gaan jou echt ontzettend missen in de raad. Jouw bijdragen gaven kleur 

aan het debat. Je bent slim en scherp, vasthoudend, ook best wel een beetje drammerig soms, 

maar je blijft nooit rotsvast in je eigen overtuiging hangen als je het gevoel hebt, dat beweging ons 

allemaal verder kan brengen. Dat is best een hele mooie eigenschap. Ook was je vaak een 

verbindende factor in onze raad. Op belangrijke momenten probeerde jij collega’s ervan te 
overtuigen zich toch aan te sluiten bij een bepaalde meerderheid om iets voor elkaar te krijgen en 

dat is je ook best regelmatig gelukt. Je probeerde collega’s ook te overtuigen van standpunt te 
veranderen of je overbrugde verschillen in een lastig debat door mensen juist bij elkaar te brengen. 

Je was ook heel belangstellend en lief, want toen Mark Bik nieuw was in onze gemeenteraad en 

samen met jou moest optreden bij RTV Lansingerland, was hij best wel een beetje gespannen. Jij 

pikte dat op en zei: maakt niet uit joh, voor alles is een eerste keer. En je loodste hem er 

doorheen, waar hij jou heel dankbaar voor was. Je kwam ook over als een verstrooide professor. 

Matthijs en ik hebben hier de voorste rij, we zagen allemaal stukken, iPads en telefoons alle kanten 

op vliegen. Maar iedereen die denkt dat Petra geen controlfreak is, die heeft het toch mis, want dat 

ik hier in mijn rode pak zit, is natuurlijk helemaal niet spontaan, nee, dat is zorgvuldig door haar 

geregisseerd. Toen dacht ik: je moet ook wel een beetje een controlfreak zijn, anders kan je nooit 

in je eentje, samen met je team, zo goed op alle onderwerpen je woordvoering doen. Het Bonfutje 

had ik ook opgeschreven, dat is Lansingerlands voor: je zin doordrijven door ergens telkens opnieuw 

over te beginnen. Er werd weleens gezucht hier in de zaal, daar hebben we die verdraaide bushalte 

weer, maar inmiddels lachen we er met zijn allen om. Andere raadsleden die zich schuldig maken 

aan het herhaaldelijk agenderen of benoemen van hetzelfde punt, krijgt het ook toegeroepen: hé, 

dat is een Bonfutje, hebben we al zo vaak gehoord. Ik denk dat dit woord blijft bestaan, ook na 

jouw vertrek. Tenslotte. Als directeur van het Voedingscentrum ga jij je onder andere richten op 

het ondersteunen van consumenten die in de samenleving op achterstand staan bij een gezonde, 

veilige en meer duurzame voedselkeuze. Deze nieuwe uitdaging is jou op het lijf geschreven als 

epidemioloog met een groot sociaal hart. Wij bedanken jou vanuit de voltallige raad voor je 

jarenlange inzet voor Lansingerland. We wensen je alle goeds toe in je professionele en 

persoonlijke leven. Het ga je goed.  

 

Mevrouw Verhoef, PvdA: Dank voor uw mooie woorden, voorzitter en Marloes Draak, dank je wel 

voor jouw prachtige speech, die deed mij wel wat, maar ook de speech van de burgemeester 

natuurlijk. Jij bent een bijzonder raadslid, daarom heb ik jou gevraagd, want ook dat heb ik 

gearrangeerd, of je dat wilde doen. Ik dacht: dat is bij jou wel in goede handen. Dank je wel. 

Sommige mensen weten al vroeg, dat ze politiek actief willen worden, maar bij mij duurde dat een 

tijdje, ik was al eind 40. In 2013 heb ik mij kandidaat gesteld voor de gemeenteraadsverkiezingen 

van 2014 in Lansingerland. Sinds 2011 was ik lid van de WMO-raad, later is die opgegaan in de 

adviesraad sociaal domein van Lansingerland. Ik zag hoe groot de invloed van de lokale politiek was 

op het zorg- en welzijnsbeleid en heel langzaam wakkerde het politieke vuur aan in mij. Dat zag 

ikzelf toen helemaal nog niet, maar de toenmalige PvdA-wethouder Ruud Braak, met wie ik toen 

veel contact had vanuit de WMO-raad, zag het gelukkig wel. Gelukkig maar, anders had ik deze 

geweldige 9 jaren niet meegemaakt en die had ik voor geen goud willen missen. Hij attendeerde mij 

op de PvdA-leergang lokale politiek, open voor iedereen ongeacht politieke voorkeur. Ook mijn 

opvolger Hamid deed toen de leergang en we trokken veel samen op. Natuurlijk wilde ik mij 

kandidaat stellen voor de PvdA, niet voor een andere partij, want in de lokale PvdA zag ik een partij 

die bij mij paste, die voor mensen opkomt met lage inkomens, mensen met een beperking, jonge en 

oude mensen, een partij die in mijn ogen ver vooruit kijkt, grote uitdagingen wil oppakken en een 

goed besef heeft van de unieke positie hier in de regio. Een partij die zich goed laat informeren, 
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maar ook graag anderen goed informeert, inderdaad met het bekende politieke weekbericht, dat is 

daar een levend bewijs van. Burgemeester, ik begrijp echt niet waarom u niet meer op de 

verzendlijst staat, ik voeg u meteen weer toe. Als eerste vrouw op de verkiezingslijst kwam ik in 

maart 2014 met voorkeurstemmen samen met Gerard in de raad. Het voelde als een voorrecht en 

dat voelt het nog om samen met hem raadslid te mogen zijn en te zijn geweest. Wat heeft hij, maar 

ook duo-raadslid Sem de Groot, mij destijds veel geleerd. Ook met Ingrid Tuinenburg hadden we 

destijds een prachtige fractie. Gerard draaide al een tijdje mee, had er toen al 8 jaar op zitten als 

raadslid, maar hij bleef hartstikke gaan voor de zaak. In 2018 nam ik het stokje van hem over. Ik 

heb voor die politieke jaren iets moeten laten, maar ik heb er ook veel voor terug gekregen. Als 

Gerard met zijn fietsbel belde voor mijn voordeur om naar één van de vergaderingen te gaan, we 

gingen altijd op de fiets, dan lag onze jongste zoon, hij was toen een jaar of 8, 9, al in bed. Hij zit 

op de tribune, hij lacht een beetje. Dan las Peter, mijn man, hem voor uit Pluk van de Petteflet, 

Otje of Nils Holgersson. Bij de Scheepsjongens van Bontekoe luisterden de 2 oudsten natuurlijk 

mee, maar ik heb maar de helft van al die verhalen mee gekregen. Een stuk van het gezinsleven 

ging op vele avonden en soms ook weekenden aan mij voorbij, maar ik bracht ook de spannende 

politieke verhalen terug aan de tafel. Nou ja, dat vond ik. Ik kende de ins en outs in de gemeente, 

ik legde het afvalbeleid haarfijn uit, ik peilde de meningen van mijn man en kinderen over het 

belang van het zijn van een regenbooggemeente bij de macaroni schotel. En ik klaagde over de 

verdwenen bushalte Bonfut. Ik ga toch gewoon lang van stof zijn, maar het is mijn laatste avond 

hier. Ik ga toch even uitleggen over het Bonfutje. Het Bonfutje is een geuzennaam, die moeten 

jullie echt omarmen, want als je echt ergens in gelooft en als je echt denkt: het is belangrijk dat 

die bushalte voor die duizenden mensen, die daar nu geen gebruik van maken, weer terug komt, 

dan agendeer je dat minstens één keer per jaar. Ik raad iedereen aan om dat te doen. Wie weet is 

mijn jongste zoon, nu bijna 18, daarom vorig jaar wel lid geworden van de jonge socialisten en is hij 

ook stevig maatschappelijk betrokken. Tijdens de coronaperiode maakten de jongens het hele 

politieke circus binnenshuis mee als ik vanachter mijn laptop in het zijkamertje politiek bedreef. 

Mama, waarom zat je toch zo te schreeuwen gisterenavond? Vroeg de middelste zoon. Jongen, dat 

was geen schreeuwen, dat was debat voeren met emotie. Politieke keuzes maken, dat betekent iets 

voor mensen, wat jij kiest, en daar voel ik iets bij. Deze zoon heeft nog geen politieke ambities, hij 

zit ook op de tribune, maar ik droom ervan dat hij betaalbare en duurzame huizen in onze 

gemeente helpt bouwen na zijn studie bouwkunde. Alle inzet, die vele avonden, hebben me ook 

veel gegeven. Ik ben heel blij en dankbaar dat ik dit heb mogen doen en ik kijk terug op een mooie 

periode, met onze eigen fractie, maar ook als lid van de raad, met vrijwel zonder uitzondering 

energieke en betrokken mensen die vanavond hier toch zitten te stralen naar mij, althans, dat 

verbeeld ik me, waarvan een deel in het rood is gekleed en mij altijd een warm hart hebben 

toegedragen. Dat was heel fijn. Ik ben ook ontzettend trots op wat de PvdA-fractie in de loop der 

jaren heeft bereikt voor onze inwoners. We hebben een hele fijne fractie. Valmir en Hamid hebben 

al 5 jaar met mij opgetrokken en de nieuwelingen, Sonny en Nanno, zijn er sinds een jaar, maar wat 

een energie, warmte en kennis zit er ook bij jullie en dat zien de anderen ook. Ook mijn stap van 

de private sector, van een multinational, van Unilever, naar de publieke sector, naar het Rathenau 

Instituut, dat werd voor het raadslid zijn voor de hand liggender en ook makkelijker. Ik dank er mijn 

baan in het Rathenau Instituut in Den Haag aan, waar ze geen epidemiologisch onderzoek doen, dus 

voor een epidemioloog is het ongelooflijk moeilijk om daar te werken. Vanuit daar werd ook de stap 

naar directeur van het Voedingscentrum logischer. Bij zo’n mooie stap in je carrière moet je keuzes 
maken en ik wil nu graag alle tijd stoppen in mijn nieuwe uitdagende baan. Het rode stokje draag ik 

vol vertrouwen en met heel veel plezier over aan Hamid. Hamid, je kent onze speerpunten, je hebt 

er al 5 jaar hard aan bijgedragen en nu kan je ze ook zelf verder uitdragen aan de burgers en er zelf 

vorm aan geven naar eigen inzicht, maar natuurlijk samen met de fractie. Succes en alvast 

gefeliciteerd. Ik ga afronden met het bedanken van een aantal mensen, dan kom ik echt aan het 

einde van mijn verhaal. Ik begin dichtbij huis, gewoon thuis, bij Peter, die meer dan 9 jaar mij 

ondersteunde bij mijn politieke ambitie, een groot deel van de taken overnam, die we eerst eerlijk 
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hadden verdeeld, alle verhalen dagelijks aanhoorde of adviseerde. Natuurlijk onze zonen, de oudste 

is er niet, die nooit klaagden als ik er niet was en op den duur ook mee discussieerden over de 

inhoud. Mijn lieve fractieleden, die ik al eerder noemde, wil ik hartelijk bedanken. Heel veel dank 

ook aan Gerard, het zijn van mentor, vriend en bestuursvoorzitter. Veel dank ook aan de PvdA 

bestuursleden Mark, Erik en Sjaak en Gerard natuurlijk ook. En zeker ook de trouwe leden van de 

PvdA Marijke, Greet, Joke, Jan, Raimond, Marrie, René, Ariane, Jeff, Astrid, Naushad en Alma. Een 

aantal van deze lieve en slimme mensen zijn er helaas niet meer, maar ik wil ze toch genoemd 

hebben. De raadsleden bedankte ik al voor hun collegialiteit, de collega fractievoorzitters in het 

bijzonder, de voorzitters van de verschillende commissievergaderingen, die dat jarenlang heel goed 

hebben gedaan. De burgemeester, ons klankbord en gaandeweg echt een topvoorzitter van deze 

raad. Alle teamleden van de griffie, die ik enorm waardeer. De wethouders door de jaren heen, met 

velen heb ik een hechte band opgebouwd. De keihard werkende ambtenaren. Sedich, de bode die 

dadelijk afscheid neemt, altijd alert. De dames en heren van de catering en de aardige portiers 

beneden. De diverse burgerorganisaties en de betrokken burgers, die ons politiek hebben gevoed. 

Iedereen bedankt. En last but not least, die had ik bijna vergeten, de lokale pers die ons ook 

gebaseerd op het weekbericht veelvuldig in de aandacht heeft gebracht. Bedankt, het gaat jullie 

allemaal goed. Succes bij jullie politieke werk.  

 

De voorzitter: Ja, Petra, dan wordt het tijd om je plaats vrij te maken. We nemen hier afscheid in 

de raad, maar uiteraard niet van jou als mens, niet van jou als dorpsgenoot, niet van jou als 

inwoner van deze gemeente. Het is voor alle goede redenen. We wensen jou ongelofelijk veel 

succes in je nieuwe werkelijkheid, directeur van het Voedingscentrum. Ik denk dat we allemaal heel 

trots zijn dat de directeur van het Voedingscentrum in Lansingerland woont. Dank je wel.  

 

5. Toelating en beëdiging raadslid 

De voorzitter: Dan hebben we een lege stoel en lege stoelen zijn er om bezet te worden. Daar 

hebben wij een simpele procedure voor: we gaan bellen met de volgende op de lijst. Toen werd 

geantwoord door de heer Azzouzi: de heer Azzouzi zou wel willen. Maar voordat wij daartoe 

overgaan, moeten wij nog wel even zijn geloofsbrieven controleren. Zo werkt dat, meneer Azzouzi. 

Dat is de laatste hobbel die u moet nemen om daar te mogen zitten.  

 

5.a Aanwijzing leden commissie onderzoek geloofsbrieven 

De voorzitter: Ik wil een commissie voor de geloofsbrieven in het leven roepen met als voorzitter 

mevrouw Gielis en als leden de heren Bik en Ruijtenberg. Ik schors de vergadering voor een kort 

moment, dan kan de commissie voor de geloofsbrieven het onderzoek gaan instellen. Ik schors de 

vergadering voor een kort moment.  

 

Schorsing 

 

De voorzitter: Als iedereen weer plaats wil nemen, dan kunnen wij weer verder gaan. Ik heropen de 

vergadering.  

 

5.b  Onderzoek geloofsbrieven en verslag van de voorzitter van de commissie onderzoek 

geloofsbrieven 

De voorzitter: Ik geef graag het woord aan de voorzitter van de commissie.  

 

Mevrouw Gielis, L3B: Het rapport onderzoek commissie geloofsbrieven. Aan de gemeenteraad van 

Lansingerland. De commissie, bestaande uit de heer Bik, de heer Ruitenberg en ikzelf, uit de 

gemeenteraad van Lansingerland in wier handen werden gesteld de geloofsbrieven en verdere bij de 

kieswet gevorderde stukken, ingezonden door Hamid Azzouzi, benoemd tot lid van de gemeenteraad 

van Lansingerland, rapporteert de gemeenteraad van Lansingerland het volgende. De commissie 
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heeft bovengenoemde bescheiden onderzocht en in orde bevonden. Gebleken is dat de benoemde 

aan alle in de gemeentewet gestelde eisen voldoet. De commissie adviseert tot zijn toelating als lid 

van de gemeenteraad van Lansingerland. Getekend vandaag 20 april 2023 door Mark Bik, Marko 

Ruijtenberg en Marjolein Gielis. Dank u wel.  

 

5.c  Toelating raadslid tot de gemeenteraad 

De voorzitter: : Daarmee zijn we toe aan een stemming, maar ik mag aannemen dat ik het 

raadsvoorstel tot toelating van de heer Azzouzi tot de gemeenteraad van Lansingerland mag 

afhameren. Daarmee besloten.  

 

5.d  Installatie van het nieuwe lid van de gemeenteraad: afleggen van de eed of gelofte 

De voorzitter: Meneer Azzouzi, van harte welkom. Uw bordje staat klaar, uw zetel staat klaar. Het 

is een mooi applaus, maar er is nog één formaliteit, want u zult nog even de eed moeten afleggen 

en daarom verzoek ik iedereen te gaan staan of te blijven staan. Meneer Azzouzi, wilt u naar voren 

komen? Bij het kruisje.  

 

De voorzitter: Ik verklaar dat ik om tot lid van de raad benoemd te worden rechtstreeks nog 

middellijk onder welke naam of welk voorwendsel ook enige gift of gunst heb gegeven of beloofd. Ik 

verklaar en beloof dat ik om iets in het ambt te doen of te laten rechtstreeks nog middellijk enig 

geschenk of enige belofte heb aangenomen of zal aannemen. Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan 

de grondwet, dat ik de wetten zal nakomen, dat ik mijn plichten als lid van de raad naar eer en 

geweten zal vervullen.  

 

De heer Azzouzi, PvdA: Dat verklaar en beloof ik.  

 

De voorzitter: Hamid, welkom. Zo zijn we weer op volle sterkte. Dat is ook de kracht van de 

democratie, uiteindelijk zijn we allemaal vervangbaar en de democratie en de raad gaan door.  

 

6. Afscheid medewerker 

De voorzitter: Het afscheid van één van onze meest gewaardeerde medewerkers hier in de raad. 

Een man met een lange geschiedenis, al in Bleiswijk en bij de gemeente Lansingerland. Ik zou heel 

graag de heer Sedigh Osmani naar voren willen vragen, omdat ik toch even aandacht zou willen 

besteden aan jouw afscheid. Sedigh, je bent al jaren het gezicht van de gemeenteraad voor 

iedereen die bij ons komt. De vele gasten, die langs komen, komen bij jou. Je bent de bode, maar 

ook de facilitator van evenementen, toespraken en al het raadswerk. Je brengt de glaasjes water, 

je zet ze klaar voor de sprekers, je maakte altijd het spreekgestoelte in de tijd van corona schoon. 

Het zijn al die kleine zaken die onmisbaar zijn om het functioneren van de raad mogelijk te maken. 

Je deed dat altijd met ongelooflijk veel passie voor de mensen die hier het werk doen, het 

raadswerk doen, want jij deed misschien wel het meeste werk om dat mogelijk te maken. Moties en 

amendementen gingen altijd via jou. Je was altijd vrolijk, altijd hulpvaardig. Je was hier van 

’s ochtends vroeg tot ’s avonds laat. Raadsvergaderingen zullen echt een andere dynamiek krijgen 
nu jij er niet meer bent. Ik wil je heel hartelijk danken namens de hele gemeenteraad van 

Lansingerland voor al jouw werkzaamheden voor ons om ons te ondersteunen. We gaan je 

ontzettend missen. We hebben met het presidium goed nagedacht over: wat geven we aan Sedigh? 

We kwamen er vooral achter, dat we eigenlijk niets passend hebben voor een gelegenheid als een 

afscheid van jou. Het aardige is, dat daaruit het initiatief is geboren om daarvoor een pin te laten 

ontwerpen van de gemeente Lansingerland, die we kunnen uitreiken aan bijzondere personen, die 

bijzondere inspanningen voor ons hebben verricht. Het is mij echt een eer om jou als eerste die pin 

te gaan opspelden. Het is het allereerste exemplaar, dus bewaar hem goed, wie weet wordt hij nog 

heel veel geld waard.  
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7. Afleggen eed of gelofte door raadscommunicatie adviseur griffie 

De voorzitter: Het verwelkomen van een raadscommunicatieadviseur, een positie waar lang door 

vele raadsleden voor gestreden is. Een positie om de raad ook naar buiten toe weten te 

positioneren. We zijn ontzettend blij als gemeenteraad, dat we vanaf nu gebruik kunnen maken van 

de diensten van Annemarie Hogervorst, onze nieuwe raadscommunicatieadviseur. Zij gaat de 

communicatie van de raad verzorgen, maar ook de raad meer in contact brengen met de inwoners 

van Lansingerland en andersom uiteraard. Omdat de griffie rechtstreeks voor de gemeenteraad 

werkt, legt de raadscommunicatieadviseur vandaag haar belofte af in het bijzijn van de gehele 

gemeenteraad. Ik verzoek allen te gaan staan.  

 

De voorzitter: Ik beloof dat ik de grondwet en alle overige wetten van ons land zal eerbiedigen. Ik 

verklaar dat ik voor het verkrijgen van mijn dienstverband niemand iets heb gegeven of beloofd 

noch zal geven of beloven. Ik verklaar dat ik noch direct noch indirect in welke vorm dan ook valse 

informatie heb verstrekt in verband met het verkrijgen van mijn dienstverband. Ik beloof dat ik aan 

niemand enige belofte, gunst of geschenk zal aannemen of om in mijn dienstbetrekking iets te doen 

of na te laten. Ik beloof dat ik plichtsgetrouw en nauwgezet de door mij opgedragen taken zal 

vervullen en zaken die mij uit hoofde van mijn functie vertrouwelijk ter kennis komen of waarvan ik 

het vertrouwelijke karakter moet inzien geheim zal houden voor anderen dan die personen aan wie 

ik ambtshalve tot mededeling verplicht ben. Ik beloof dat ik mij zal gedragen zoals een goed 

ambtenaar betaamt, dat ik zorgvuldig, onkreukbaar en betrouwbaar zal zijn en dat ik niets zal doen 

wat het aanzien van mijn ambt zal schaden.  

 

Mevrouw Annemarie Hogervorst: Dat verklaar en beloof ik.  

 

De voorzitter: Welkom.  

 

8. Vragenhalfuurtje voor raadsleden 

De voorzitter: Er zijn geen vragen binnen gekomen.  

 

9. Spreekrecht voor niet-raadsleden 

De voorzitter: Ook daar heeft niemand zich voor aangemeld. Ik zie geen handen in paniek omhoog 

gaan, dus dat klopt.  

 

10. Vaststelling verslag vorige vergadering d.d. 30 maart 2023 

De voorzitter: Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen. Dan stellen we die vast.  

 

11. Lijst ingekomen stukken en overzichten afhandeling toezeggingen en moties 

De heer Van den Beukel, CDA: Een ingekomen brief, die staat ter informatie. Dat is de uitvoering 

motie onderzoek t.b.v. integrale afweging Bleizo-west. Daar hebben we binnenkort een 

bespreekstuk over op de commissieagenda. Ik zou willen voorstellen die daarbij te betrekken. Het 

verzoek is mede namens de heer De Graaf van de VVD.  

 

De voorzitter: Dat klinkt als een zeer logisch verzoek, dus dat zullen we zo uitvoeren. Dan stellen 

we verder de lijst ingekomen stukken en de toezeggingenlijst en de moties vast. Ja.  

 

De heer Van den Beukel, CDA: U noemde eerst de lijst ingekomen stukken. Ik dacht: daarna krijgen 

we nog de toezeggingenlijst en daar veel tijd en aandacht voor. Daar een korte opmerking bij. Er 

staan allemaal vraagtekens in, het lijkt echt een werkdocument. Of er is iets mis gegaan met het 

(..)beheer. Wilt u het verzoek overbrengen om het de volgende een net stuk te laten zijn? Er staan 

hier belangrijke toezeggingen voor de raad, waar allemaal vraagtekens achter staan. Dat is wat 

lastig voor een raadslid die een toezegging heeft gekregen. Dank u wel.  
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De voorzitter: Dat lijkt me ook een logisch verzoek, dat zullen we even op ons nemen, om die 

vraagtekens door concrete zaken te laten vervangen. Dank u wel. De moties, meneer Van den 

Beukel?  

 

12. Bespreekpunten: 

Geen.  

 

13. Hamerstukken: 

 

13.a Vaststelling exploitatieplan “Meerpolder 2012, 2e herziening” 

13.b Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Jeugdhulp Rijnmond 

13.c Heroverweging verordening splitsing, samenvoegen, onttrekken woningen 

 

De heer Van Harn, CDA: Voor ons zal het onderwerp heroverweging verordening splitsing, 

samenvoegen en onttrekken van woningen vanavond een hamerstuk zijn, maar dat wil niet zeggen 

dat het hiermee voor de CDA-fractie is afgedaan. Wij achten het huidige beleidsinstrumentarium om 

ongewenste praktijken ten aanzien van het splitsen van woningen niet voldoende om op een 

slagvaardige en praktische wijze te kunnen handhaven. Wij zullen hier dan ook op een ander 

moment op terug komen middels aanvullende vragen en/of een motie. Dank u wel.  

 

De voorzitter: Ik heb zo het vermoeden, dat dit onderwerp nog terug gaat komen. Dank u wel. Dan 

hamer ik verder de hamerstukken af.  

 

14. Sluiting 

De voorzitter, om 20.50 uur: Dan zijn we aan het einde van deze vergadering. Dank u wel. Ik dank 

onze gasten. Ik nodig u van harte uit om met onze afscheid nemende en nieuwe raadsleden en 

medewerkers een borrel te drinken. Ik sluit de vergadering.  

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 25 mei 2023, 

 

Griffier, Voorzitter, 

 

 

 

 

 

drs. Eveline Hamelink-van Rens drs. Pieter van de Stadt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verslag opgesteld door Marianne Jansen, Lothassa Secretarie, met behulp van geluidsopname.  

 


